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ФИЗИКА ЭЛЕМЕНТАРНЫХ ЧАСТИЦ И АТОМНОГО ЯДРА. ТЕОРИЯ

THE CONTOUR GAUGE IN USE: TELLING UNTOLD
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In Quantum Field Theory, we discuss the main features of the (non-local) contour gauge
which extends the local axial-type gauge used in most approaches. Based on the gluon geometry,
we demonstrate that the contour gauge does not suffer from the residual gauge. We discuss the
useful correspondence between the contour gauge conception and the Hamiltonian (Lagrangian)
formalism. Having compared the local and non-local gauges, we again advocate the advantage of
the contour gauge use.

В квантовой теории поля мы обсуждаем основные особенности (нелокальной) контурной ка-
либровки, которая расширяет локальную калибровку аксиального типа, используемую в боль-
шинстве подходов. На основе глюонной геометрии показываем, что контурная калибровка не
страдает от остаточной калибровки. Мы обсуждаем полезное соответствие между концепци-
ей контурной калибровки и гамильтоновым (лагранжевым) формализмом. Сравнив локальную
и нелокальную калибровки, снова выступаем за преимущества использования контурной ка-
либровки.
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